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сучасна юстиція україни        новини

Павло Петренко 
привітав нотаріусів 

з 25-річчям прийняття 
Закону «Про нотаріат» 

7 вересня Міністр юстиції, виступаючи на Другій міжнародній конференції 
«Стратегія розвитку нотаріату в Україні», привітав нотаріальну спільноту України 

з 25-річним ювілеєм прийняття Закону «Про нотаріат» 
та створення сучасного українського нотаріату.
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бюлетень міністерства юстиції україни

«Український нотаріус у сві-
домості громадян асоціюється 
з професійністю, відповідальні-
стю, відкритістю і справедливістю. 
Це результат вашої щоденної ро-
боти. Кілька років тому ви взяли 
на себе надзвичайно відповідаль-
ну функцію – надання сервісів 
українським громадянам у сфері 
реєстрації нерухомості й бізне-
су. Як ініціатор цього процесу, 
я жодного дня не пожалкував, 
що прийняв рішення передати ча-
стину повноважень Мін’юсту саме 
нотаріусам. Ця реформа є однією 
з найуспішніших», – підкреслив 
Павло Петренко.

Очільник  Мін ’юсту додав : 
завдяки реалізації процесів де-
централізації у реєстраційній 
сфері вдалося прибрати черги, 
корупцію, безвідповідальність 
і байдужість, які були притаманні 
старій реєстраційній службі.   

«В особі Міністерства
юстиції і в моїй особі 
ви завжди матимете 
надійного партнера. 
Адже сильний український 
нотаріат – це сильна 
правова система, 
це сильна Україна», – 

заявив Павло Петренко.  

«Щиро вітаю Вас з ювілеєм створення українського нотаріату. 
25 років, можливо, не великий строк в історичних масштабах. 

Однак це визначна дата в масштабах становлення української держави», – 
наголосив очільник Мін’юсту. 

За його словами, український нотаріус сприймається кожним громадянином 
як людина, до якої можна прийти за порадою та за допомогою.


